
Z á p i s 
z jednání SR JAMU konaného dne 11. 3. 2016 

 
Přítomni: Mgr. V. Božek, CSc., Morávek Jiří, Mgr. J. Nantl, LL.M., Mgr. Z. Prokeš,  

Ing. J. Říhová, Ing. M. Slezák, Ing. M. Štefl, Prof. MVDr. V. Večerek CSc., 
MBA. 

Omluven: ak.arch. D. Dvořák, MgA. D. Mareček, B. Polívka, Ing. J. Kadrnka, ThDr. Ing. 
L.E. Martinec, MgA. Stanislav Moša 

 
 
Program:  
1. Zahájení 
2. Rozpočet JAMU na rok 2016 
3. Hodnocení Institucionálních plánů za rok 2015 
4. Různé 
 
 
1. Zahájení 
Předseda SR prof. Večerek přivítal členy SR JAMU. Následovalo krátké hudební vystoupení 
v podání Yannica Adamse z HF. Poté členové odsouhlasili program jednání. 
 
 
2. Rozpočet JAMU na rok 2016 
Kvestorka seznámila SR JAMU s návrhem rozpočtu na rok 2016. Návrh obdrželi členové 
elektronicky jako podklad k jednání.  

- ukončení finančního roku 2015, hospodářský výsledek (HV) za rok 2015 ve výši 
2.283 tis. Kč – bude převeden do FRIMu, příspěvek A+K – rezerva z  loňského roku 
4.528.539 Kč. 

- příspěvek v ukazateli A+K na rok 2015 ve výši 139.714.687 Kč, což představuje 
pokles o 4,4% , dokrýváme z rezervy 2015 a o 1.965 tis. Kč k dosažení rozpočtu A+K 
z roku 2015. 

Návrh na rozdělení: 
• podíl A: HF 49%, DIFA 51%, podíl K: HF 8%, DIFA 2% 

 Institucionální podpora V+V 4.957 tis. Kč 
 Specifický vysokoškolský výzkum 1.558 tis. Kč 
 Ostatní příspěvky: 

• C – doktorská studia 2.430 tis. Kč 
• D - Erasmus 2.312 tis. Kč  
• U3V 109 tis. Kč  
• SSP 777 tis. Kč  
• I – IP 7.568 tis. Kč + CRP 4.271 tis. Kč  
• U – ubyt. stip. 2.414 tis. Kč  
• S – sociální stipendia pro 6 studentů  

 Reprodukce majetku: 
• FRIM 5.174 tis. Kč 
• HS 2.283 tis. Kč 
• Jmenovité opravy 1.303 tis. Kč 



• Odpisy 2.672 tis. Kč 
• Celkem 11.432 tis. Kč  

 
Diskuze: Ing. Slezák vznesl dotaz ohledně poměru pedagogických a nepedagogických 
pracovníků, zda je běžný poměr 1:1. Bylo mu sděleno, že je to zcela běžný evropský standard. 
Ing. Štefl se zeptal, zda by položka 29 z reprodukce majetku neměla být zařazena mezi 
realizované, neb se týká aktuální inovace informačního systému. Kvestorka mu sdělila, že 
peníze na tuto inovaci očekávám z OP3V.  
Závěr: Správní rada projednala rozpočet roku 2016 a doporučila ke schválení Akademickému 
senátu JAMU. 
 
 
3. Hodnocení Institucionálních plánů za rok 2015 
Kvestorka seznámila Správní radu s IP – výkonnostních ukazatelů 33, z nichž bylo 29 
splněno, 3 částečně a 1 nesplněn (novelizace statutu JAMU).   
3 částečně nesplněny: 

• Počty absolventů – nebylo dosaženo u HF. 
• Konference zaměstnavatelů – druhý ročník se konal pouze na DIFA, na HF se bude 

konat v dubnu 2016. 
• Mobility. 

Diskuze: Prof. MVDr. V. Večerek CSc., MBA se zeptal na rozdělení finančních prostředků na 
jednotlivé indikátory. Kvestorka mu sdělila, že nejsou rozděleny na jednotlivé indikátory, ale 
na skupiny indikátorů a to bylo splněno na 100%. Dále předseda SR JAMU informoval 
Správní radu o dopisu z MŠMT od náměstka Plagy ohledně vyhodnocení Institucionálních 
plánů v souladu s Dlouhodobým záměrem, dosažení stanovené výše poskytnutých 
investičních a neinvestičních finančních prostředků. Správní rada se vyjádřila k jednolitým 
bodům a jednomyslně body schválila. 
Závěr: Správní rada projednala a jednomyslně schválila Institucionální plány JAMU za rok 
2015.  
 
 
4. Různé 
Rektor informoval Správní radu o přípravách na oslavy 70. výročí JAMU na příští rok. Budou 
se pořádat 2 čestné doktoráty, setkání s absolventy aj. Rektor by rád získal od členů SR 
JAMU podněty na slavnostní akce a popř. možnost finanční pomoci.  
Předseda Prof. MVDr. V. Večerek CSc. poděkoval zúčastněným za plodnou diskuzi a ukončil 
jednání SR. 
 
 
 
 
Zapsala: Dozbabová    Verifikoval: Prof. MVDr. V. Večerek CSc., MBA 
 


